
Boniek: Mam nadzieję, że usuną bariery
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Zbigniew Boniek udzielił wywiadu dla Radio Centro Suono Sport, w którym

podsumował to co dzieje się w Serie A, kwestię barier na Stadio Olimpico

oraz budowy nowego stadionu Giallorossich. 

- Wczoraj byłem na Olimpico i nie ukrywam, że śpiewałem hymn Giallorossich, gdyż

pozostałem związany z Romą - mówi Boniek.

Prezydent polskiej federacji piłkarskiej kontynuuje dalej, oceniając Dzeko:

- Jest wielkim napastnikiem, jest bardzo niebezpieczny w polu karnym, posiada

dobrą technikę. Oczywiście cieszy się pracą wykonywaną dla niego przez zespół, ale

wydaje mi się zupełnie innym graczem niż w poprzednim sezonie, więcej się rusza,

jest bardziej zaangażowany w drużynę. Szkoda punktów straconych w Genui, gdyż

Roma i Napoli przegrywają mecze, których Juve nigdy nie przegrywa, jednak ich

ogólny poziom gry jest lepszy od Bianconerich. Patrzyłem na Curva Sud również

wczoraj wieczorem i smutno jest oglądać ją podzieloną na połowę, z tak wielką

liczbą stewardów, z barierami, podczas gdy pamiętam ją zjednoczoną i śpiewającą

dla drużyny. Mam nadzieję, że usuną szybko bariery, gdyż piłka jest dla kibiców.

Boniek odniósł się też do nowego stadionu:

- Od lat mówi się o stadionach we Włoszech, mam nadzieję, że obiekt Romy

powstanie jak najszybciej, gdyż nie może go mieć tylko Juve. W Europie większość

krajów uciekła Włochom w tym aspekcie o lata świetlne. Nie jest możliwym, że w

Rzymie dwa kluby nie mają własnościowych stadionów. Stadion jest kluczowym

atutem na poziomie finansowym i sportowym.
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